
CONSlLlUL GENERAL AL MUNlClPlULUl BUCURESTI 

PROCESUL - VERBAL 
'incheiat Tn qedinta extraordinars a 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti 
din data de 17.1 1 2006, orele 15,00 

Sedinta a avut loc in sala de consiliu de la etajul Ill din cliidirea Primariei 
Municipiul~~i Bucure~ti, la care au participat 44 din cei 55 de consiliaF; 
municipali. I 

La qedinta au participat urmatorii: domnul primar general Adriean 
Videanu, doamna Cristina Corut subprefect al lnstitutiei Prefectului 
Municipiului Bucuregti, domnul Dumitru Stanescu - secretarul general a! 
municipiului Bucuregti. 

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu al 
Primariei Municipiului Bucuregti, directorii regiilor autonome aflate sub 
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucureqti, presa gi televiziunea. 

La gedinta au fost absenti urmatorii: Berbecaru A, Bergheg C,, 
Campurean M (motivat), Constantin Barna S (motivat), Florescu Dl Goncea L, 
llie R, Patica A (motivat), Petrovici 0, Radu M, Toma T(motivat). I 

Dl.secretar general al Municipiul~~i Bucure~ti. Dumitru Stanescu 
Domnilor consilieri generali, stimati invitati, bine ati venit la lucrarile 

Consiliului General de astazi. 
Va informez ca Tn sala sunt prezenti 41 de consilieri generali, deci sunt 

tntrunite conditiile de legalitate pentru desfagurarea gedintei. 
Vii informez ca a fost redactat procesul verbal al qedintei Consiliului 

-* \\ 

t 
General al Municipiului Bucuregti din data de 02.1 1.2006, a fost afigat pe site- 

\ ,  ul Primariei, a fost verificat cu banda. Vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru aprobarea procesului verbal al gedintei din 02.1 1.2006? 

- 37 voturi , abliineri? - 4 voturi (Giugula M, Stan I, Galetuge S, Surulescu A), 
tmpotrivii? - 0 voturi. 

Va rog sa-mi permiteti s3 fac Inca doua informiiri. 
V5 informez ca s-a Tnaintat la CNSAS cererea aprobata de CGMB de a 

analiza qi a ne da un raspuns cu privire la situatia directorilor din PMB. 
A doua informare : dna. Bozdoc Valeria a formulat plgngere 

administrativa prealabila tmpotriva HotZiriirilor CGMB nr. 1 5912006, privind 
aprobarea planului urbanistic zonal ,,Pasaj denivelat suprateran Basarab" gi a 
Hotariirii 16012006 privind declararea de utilitate publics a lucrarii de interes 
local ,,Pasaj denivelat superior Basarab". in  opinia dumneaei s-au incalcat 
prevederi ale legii vis-a-vis de adoptarea celor 2 hotSri3ri. Vom supune 



comisiei juridice analizarea acestor date gi vom formula un riispuns. Vg 
multumesc. 

Dau cuvlntul doamnei pregedinte de gedinti pentru conducerea 
Iucririlor gedintei. 

Dl.consilier Botezatu Enescu Petre ,. 
lnainte de inceperea gedintei v6 rog sg-mi permiteti s i  iau cuvlntul. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru ? - majoritate de voturi 

Dl.consilier Botezatu Enescu Petre 
In primul r lnd doresc sB va multumesc gi dvs.dra pregedinte gi 

primarului general, reprezentantului Prefecturii pentru ca mi-au creat aceasta 
posibilitate de a vorbi. 

Cuvlntul meu se intituleazg Protest. 
Consilierii PSD protesteazg fa t i  de atitudinea Primar~~lui General 

exprimatg in urma revoltei locatarilor din Ferentari potrivit careia Primarul 
General, institutia Primgriei Capitalei nu au responsabilititi privitoare la 
monitorizarea gi rezolvarea problemelor cetitenilor care I-au ales din zona mai 
sus-menfionats. ,. 

In acest fell Primarul General nu a respectat Legea nr.215/2001, art.67, 
70 privitoare la responsabilitgtile care le are fata de cetifenii capitalei. Tn 
aceeagi maniers, protestam fa t i  de atitudinea Prefectului Capitalei care cu 
acelagi prilej a afirmat: ,,ce sS v3 fac mail dacg I-ati ales primar pe Vanghelie?" 
$i aducerea de multumiri domnului Becali, care cu dare de mlna a acoperit 
restantele cetSfenilor fats de Electrica SA, considerlnd astfel c i  Prefectul 

&a Capitalei s-a detagat de atributiile care Ti revin in  calitate de reprezentant al 
Guvernului Romlniei de solutionare a problemelor cetatenilor gi astfel s-a 
creat imaginea ca daca nu ar fi fost acest domn, Becali, Guvernul, respectiv 
Prefectura Bucuregtiului n-ar fi avut solutii i n  acest dificil caz de criz5 care se 
poate repeta ~i in  alte zone ale Capitalei. Tn virtutea acestor doui  atitudini 
neconforme cu legea nr.215 art.67 la 70 in  cazul primarului general al capitalei 
solicitim demisia primarului general pentru neimplicare Tn solutionarea crizei 
din Ferentari si bineinteles a prefectului capitalei, potrivit legii nr.215 art. 130 - 
134 care a dat dovads cZi nu are mijloacele necesare la dispozitie pentru 
asemenea situatii care se pot repeta o afirm Inca odats gi i n  alte zone ale 
capitalei. SZirgcia, doamnelor gi domnilor, nu dominii numai sectorul 5 ci toate 
sectoarele capitalei. De aceea este necesar ca organele alese gi numite h 
functii din alianta D.A. si-gi indeplineascs atributiile legale. in caz contrar s5-gi 
dea demisia gi locul altora mai competenti il lass. Multumesc. 



Dl.prirnar qeneral Adriean Videanu 
VZi propun ca din ordinea de zi anuntat5 s5 scoatem punctul 4 - Proiect 

de hotgrire privind aprobarea schimbului de proprieti!i intre terenul situat in  
Sos.Giurgiului nr.58A1 sector 4, proprietatea domnului Tudor Mircea Cristian gi 
terenul situat i n  Sos.Giurgiului nr.126, sector 4, apaciniind mur~icipiului 
Bucuregti $i pct. 16 - Proiect de hotarPre privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal, Str. Heliade intre Vii nr.70 - 72, sector 2, Bucure9ti - Proiectul 
Peninsula gi s5 introducem pe ordinea de zi suplimentars proiecte de 
hotarPre: 

1.Proiect de hotsrare privind aprobare PUZ-Calea Plevnei nr.114- 
Str. Mircea Vulcanescu sector I 

2.Proiect de hotsrare privind aprobare PUZ-Str.R5zoare - BduLGeniului 
sector 6 

3.Proiect de hotarare privind trecerea unui teren din domeniul public in 
domeniul privat al Municipiului Bucuregti 

4.Proiect de hotsrare privind transmiterea In  admir~istrarea Serviciului 
Pa23 gi Deservire Generals a Obiectivelor de Protecfie Civil5 a spatiului cu 
alt5 destinatie situat Tn Str. Dristor nr.97-119, sector 3 

5.Proiect de hotariire privind validarea unui mandat de consilier general 
6.Proiect de hotariire privind transmiterea unui teren in suprafata de 759 

m.p. din administrarea Consiliului General al Municipiului Bucure$ti in  
administrarea Consiliului Local al sectorului 1, in vederea realiz5rii unui 
obiectiv sportiv (bazin de Tnot) 

7.Proiect de hotariire privind transmiterea unui teren Tn suprafat3 de 
4867,5 m.p. din administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuregti Pn 
administrarea Consiliului Local al sectorului 1, in  vederea realizarii unui 
obiectiv sportiv (bazin de hot )  

8.Proiect de hotari3t-e privind aprobarea schimbului de proprietiti Pntre 
terenul proprietatea domnului Popescu Sergiu Marcel gi un teren aparfinand 
municipiului Bucuregti 

9. Proiect de hotgrat-e privind concesionarea unui teren aparfinand 
dorneniului privat al municipiului Bucuregti situat adiacent imobilului din Splaiul 
Unirii nr.76, sector 4, de 378 m.p. pentru extindere cladire de birouri 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Am s5 v i  rog s5 fiti de acord, daci  aprobati ordinea de zi suplimentara 

propusi de dor~nul primar general, ca punctul 5 de pe ordinea de zi 
suplimentara - proiect de hot5riire privind validarea unui mandat de consilier 
general sa aib5 pozitia 1 de pe ordinea de zi general5, aviind in vedere cS 
este un coleg de-al nostru $i trebuie sa-i dam toata consideratia. 

Nu sunt de acord cu scoatere punctului 4 - Proiect de hottirare privind 
aprobarea schimbului de proprietgti 'intre terenul situat i n  Sos.Giurgiului 
r1r.58A, sector 4, proprietatea dor~nului Tudor Mircea Cristian ~i terenul situat 



i n  Sos.Giurgiului nr.126, sector 4, apartinand municipiului Bucuregti, de pe 
ordinea de zi , deoarece am avut aceast2 discutie. Propunerea de schimb de 
teren a fost facut2 de c2tre aparatul administrativ al Prim2riei - este vorba de 
un teren al unor cetateni pe care se va construi pasajul de la Piata Revolutiei 
(din cate am inteles), iar terenul care a fost dat la schimb a fost propus de 
catre Primarie. Se pare c2 . . . 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
0 s2-l rog pe domnul primar general sa v2 dea liimurirea de ce propune 

aceast2 scoatere. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Stiu de ce domnul primar a f2cut aceasta propunere pentru c2 i n  ultimul 

moment, se pare c2 a ap3rut o cerere de revendicare, care este o simpla 
hArtie de acum cAtiva ani. Dac2 este aga, sa ne spun2 domnul primar cine 
raspunde pentru cheltuielile facute de aceast2 persoan5 pentru evaluarea 
terenului gi a tuturor formalit2tilor, PUZ, PUD gi altele, inseamnii ca este o 
neglijenti la nivelul aparatului administrativ gi cineva ar trebui sa raspund2 gi 
care este solutia. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
A 

li multumesc domnului consilier general. Vreau s i  v2 spun ca scoaterea 
proiectului pe care vi I-am propus s-a f2cut de comun acord cu proprietarul 
terenului pentru c2 avem nevoie de o expertiza cu determinarea vecin2t2tilor 
pentru a face un lucru temeinic din punct de vedere legal. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
>$!F wJ~ V2 retrageti acest amendament gi anume de revenire asupra punctului 

4? Ramine. 

Dl.consilier Adir  Victor 
Solicit scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 6 - Proiect de hotgrire 

privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul de investitii "Parcaj subteran Gara de Nord", 
pentru c2 nu respect2 legea nr.2412000 privind trimiterea actelor normative Vn 
plenul camerei Guvernului sau consiliului local. in expunerea de motive dvs. 
nu incheiati cu formularea ,,Propun dezbaterii gi aprob2rii CGMB acest proiect 
de hot2rAre" se incheie pur gi simplu ,,lndicatorii tehnico-economici trebuie 
actualizati". Dvs. nu ati respectat art. 28 din legea nr.2412000 (nu dvs. 
executivul Primariei) referitor la trimiterea. Eu consider gi m i  voi opune ca nu 
este trimis. Dacs nu se respect3 legea nr.24 cu trimiterea express in 
dezbaterea consiliului general eu consider cB nu este pe ordinea de zi. 



Dl.primar qeneral Adriean Videanu 
Legat de expunerea de motive cred cS domnul consilier general are 

dreptate gi putem s3 facem aceast3 corectura acum in  plenul CGMB far3 a 
intarzia elaborarea acestui proiect. Necesitatea actuaIiz3rii indicatorilor 
tehnico-economici la acest parcaj subteran este datorit3 faptului c3 in urma 
unui studiu de zona s-a ajuns la concluzia ca dac3 tot facem o investitie 
publics sa nu o facem cu 2 nivele in  subteran ci cu 3 pentru a face fat3 
necesitatilor viitoare a zonei respective. Dar domnul consilier general pe fond 
are dreptate. 

Dl.consilier A d 3  Victor 
Sunt de acord cu opinia dvs. de a modifica expunerea de motive gi de a-l 

introduce i n  plen ins3 am o rug3minte . . . . 

Dna presedinte Cosma Roxana 
V3 retrageti propunerea de scoatere a proiectului sau o discut3m in 

momentul i n  care va fi supus votului? 

Dl.consilier Ad& Victor ,. 
II respect prea mult pe domnul primar general ca s3 fiu Tnipotriva acestui 

lucru cu toate c3 doamna subprefect este aici de fats, poate s3 confirme sau 
s3 infirme dac3 este legal, corect acest lucru. lndicatorii tehnico-economici 
care sunt cuprin9i i n  proiectul de hotarsre in anexa I paragraful 2-3 : indicatori 
tehnic-econornici pentru mine inseamn3 ,,nu indicatori constructivi" inseamnii 
termene, preturi, valori, iar aici nu se regisegte domnule primar general, In 
proiectul de hot3r&rel aga ceva. Se g3segte i n  raportul de specialitate inaintat 
dvs. de c3tre don-~nul director Bogdan SogoacS. Nu am v3zut aga ceva. 

e a  +** 
Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru propunerea domnului primar general de a scoate de pe 

ordinea de zi urm3toarele proiecte: 
Pct.4. Proiect de hot3rlt-e privind aprobarea schinibului de propriet3ti 

intre terenul situat in  Sos.Giurgiului nr.58A1 sector 4, proprietatea domnului 
Tudor Mircea Cristian gi terenul situat in  Sos.Giurgiului nr.126, sector 4, 
apa flinsnd municipiului Bucuregti 

Pct.16. Proiect de hotarZire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal, 
Str. Heliade intre Vii nr.70 - 72, sector 2, Bucure9ti - Proiectul Peninsula? - 
35 voturi, TmpotrivS? - 4 voturi (Botezatu Enescu P, Tudorache D, Giugula M, 
Stan I), abtineri ? - 4 voturi (Surulescu A, GBletuge S, Robe P, Gheorghe V) 

Aceste proiecte au fost scoase de pe ordinea de zi. 



Cine este pentru propunerea domnului primar general de a introduce pe 
ordinea de zi urmatoarele proiecte : 

1. Proiect de hotarare privind aprobare PUZ-Calea Plevnei nr.114- 
Str. Mircea Vu lcsnescu sector I 

2. Proiect de hotgrire privind aprobare PUZ-Str. Rszoare - BduLGeniului 
sector 6 

3. Proiect de hotSr2re privind trecerea unui teren din dorneniul public in 
domeniul privat al Municipiului Bucuregti 

4. Proiect de hot&&-e privind transmiterea in administrarea Serviciului 
Pazs gi Deservire Generals a Obiectivelor de Protectie Civils a spatiului cu 
alta destinatie situat in  Str. Dristor nr.97-119, sector 3 

5. Proiect de hotarare privind validarea unui mandat de consilier general 
6. Proiect de hot2r2re privind transrrliterea unui teren i n  suprafati de 

759 m.p. din administrarea Consiliul~~i General at Municipiului Bucuregti in 
adrninistrarea Consiliului Local al sectorului 1, i n  vederea realizarii unui 
obiectiv sportiv (bazin de inot) 

7. Proiect de hotgrhre privind transmiterea unui teren in suprafata de 
4867,5 m.p. din adrninistrarea Consiliului General al Mur~icipiului Bucuregti in  
adrninistrarea Consiliului Local al sectorului 1, in vederea realizarii unui 
obiectiv sportiv (bazin de inot) 

8. Proiect de hotgrire privind aprobarea schirnbului de proprietiiti intre 
terenul proprietatea dornnului Popescu Sergiu Marcel gi un teren apaqinand 
municipiului Bucuregti 

9. Proiect de hot5rAre privind concesionarea urlui teren apaqinand 
dorneniului privat al municipiului Bucuregti situat adiacent imobilului din Splaiul 
Unirii nr.76, sector 4, de 378 m.p. pentru extindere clgdire de birouri ? - 42 
voturi, irnpotrivg ? - 1 vot, abfineri ? - 1 vot (Adir V) 

g$$ Aceste proiecte au fost introduse pe ordinea de zi. 

Cine este pentru propunerea domnului consilier Giugula de a vota ca 
prim proiect validarea rnandatului noului consilier general Pn cadrul CGMB ? - 
43 voturi 

Dornnule consilier Giugula, atata timp cat a fost votata scoaterea 
punctului 4 de pe ordinea de zi propunerea dvs. nu niai este valabilg. V5 
mu ltumesc. 

Dornnule Adar nu rnai supun la vot scoaterea punctului 6, ci vom discuta 
la momentul la care va fi supus i n  dezbatere. 

Cine este pentru aprobarea ordinei de zi aga cum a fost modificata gi 
completatg ? - 43 voturi 



Trecem la Proiect de hotiirire privind validarea unui mandat de 
consilier general 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Avind Tn vedere faptul c% fac parte din Comisia de validare gi sunt 

liderul grupului de consilieri PSD din cadrul CGMB, vS cer permisiunea s5 fac 
eu aceasta propunere: 

,,Avgnd Tn vedere adresa PSD - organizatia Municipiului Bucuregti nr. 
31212006 prin care se propune domnul MSrSqescu in functia de consilier 
general; 

Vazand procesul-verbal al Comisiei de validare a CGMB; 
Tn temeiul art.34 din legea nr.21512001 privind administratia publics 

locals, modificata 9i completat5 prin Legea nr.28612006; 
CGMB hot5r5qte : Articol unic - Se valideazs mandatul de consilier 

general al domnului MSrZigescu Nicolaie". 
Vreau s% v2 aduc la cuno9tintS cS domnul Msriigescu Nicolaie a fost 

ales In calitate de consilier general pe listele PSD. Domnul M5r89escu nu 
cred c5 mai are nevoie de vreo prezentare specialS, este un eminent profesor, 
un eminent formator de valori sportive, o persoan2 care a Tndeplinit functie de 
raspundere la r~ivel guvernamental - ministru secretar de stat in Ministerul 
Sporturilor. Este cel care a promovat $i a adus Rominia in postura de a 
detine mai multe medalii olimpice, mondiale. Dinsul a fost consilier general qi 
in mandatul 2000, dupa care a fost promovat in  cadrul Guvernului 9i 9i-a 
indeplinit cu cinste toate atributiunile. 

V5 multumesc. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Q Cine este pentru aprobarea proiectul~ri de hotsrare ? - 42 voturi, 

impotriv5 ? - 0 voturi, abtineri ? - 1 vot (Pop R) 
Acest proiect de hotgrsre a fost aprobat. 
Ne bucurSm cS ati intrat i n  randurile noastre de consilieri generali. VCi 

rugam s3 depunefi juriimiintul. 

Dl. consilier M5rSsescu Nicolaie 
Eu, MARASESCU NICOLAIE, 
ales Consilier General al Municipiului Bucuregti, 
in conformitate cu prevederile art.34 alin.(l ) din 
Legea nr.21512001 privind administratia publics locals, modificats gi 
completat5 prin Legea nr.28612006, depun urmitorul juramint: 

,,Jur s i  respect Constitutia qi legile tsrii gi s2 fac, cu bunB credinta, tot 
ceea ce st2 in puterile gi priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului 
Bucuresti. Aga sg-mi ajute Dumnezeu!" 



- aplauze - 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la Proiect de hotarsre privind rectificarea bugetului 

Consiliului General al Municipiului Bucure~ti pe anul 2006 

Dl.consilier Ad5r Victor 
Stimatii doamnii subprefect, doamnii pre$edinte, doninule primar 

general, onorat auditoriu, am analizat gi am Tncercat s i  studiez c5t mai bine 
proiectul privind rectificarea bugetarii $i vreau SZI fac o comunicare dvs. stimafi 
consilieri referitoare la problemele pe care le-am Tntsmpinat Tn Comisia de 
cultura. leri am avut Comisia de culturs care a durat de la 15,OO la orele 20,10 
cu rectificarea unor indicatori, unor solicitari ale institutiilor de cultura. Un punct 
foarte important I-a constituit institutia de art3 gi culturii Circul Globus - o 
institutie care se caracterizeaza prin dou5 aspecte : specificitate gi unicitate. 
Nu este, ca idee al municipiului Bucuregti. Arta circului este pentru toatii 
lumea. Cererile erau de 63 mid-lei (am sa vorbesc Tn lei vechi ca s5 inteleags 
toati lumea, cu respectul pe care TI am). La solicit2rile care au fost am ramas 
surprins s5 constat cii exist5 unele opere de pus i n  scena care costa mai mult 
decit subventia pe care o putern acorda unei institutii de cultur% din Bucuregti. 
De exemplu exists 3 spectacole care costa 25 mld.lei care este subventia 
pentru 3-4 institutii de culturH din Bucuregti. in Bucuregti CGMB prin banii 
contribuabililor susfine prin subventii 26 de institutii de culturii gi de art& 
Numai 7 motoare Tnseamna 16 mld. lei, numai scena inseamna 12 ml.dlei, 
numai animalele - pentru ca acolo sunt $i personaje animale, nu numai 
penonaje actori gi actrite - costa 7 mld.lei. i n  aceasta conjunctura Comisia de 
culturii a reugit sii fac2 o rectificare, insa eu am o propunere pe care o 

&*\ 
ssC\. L.. adresez domnului primar general qi propunerea mea este urmgtoarea : Circul 

Globus fiind o unitate care face art5 pentru toat3 lumea, nu neapsrat pentru 
locuitorii municipiului Bucuregti, ag dori ca domnul primar general, executivul 
primariei s5 inainteze o scrisoare catre Ministerul Culturii ~i Cultelor i n  care sg 
solicite un punct de vedere ca aceasts institutie emblematic2 a Romiiniei, cii 
este unic5 in Rominia, s2 treaca gi sa fie subventionat3 de la bugetul de stat 
- ceea ce ar Tnsemna fonduri mai multe, o categorie de demnitate oficiala a 
acestei institutii gi practic bugetul primariei s-ar bucura de 160 - 200 mld.lei 
suplimentar, care ar putea fi folosite Tn alt domeniu. Asta nu inseamns sii 
eliminam circul din viata noastra, aceasta arts. Cred c2 este bine sa sond5m 
prin aceast2 scrisoare punctul de vedere al Ministen~lui Culturii, precedent 
cred cii exista - Muzeul George Enescu, care este unic gi el gi reprezentativ 
pentru panteonul national qi universal, este trecut la Ministerul Culturii. Este o 
propunere pe care o fac deoarece domnul consilier Pop Romeo ca pregedinte 
al Comisie de culturii o sB v l  spun2 cu c5t se rectifica bugetul acestei institutii 
de art2 gi cultura. Ag dori ca domnul primar general sH face aceste demersuri 



pentru a ne informa ~i s5 afl3m dac3 este oportun sau nu acest demers al 
nostru. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Dorr~r~ule consilier Pop Romeo va rog sii fiti foarte clar la cifre pentru cii 

se inregistreaza si vor fi ulterior trecute in  procesul verbal. 

Dl.consilier Pop Romeo 
in  urma gedintei Comisiei de cultura, cu acordul domnului primar general 

~i i n  prezenta domnului Buzdugs, bugetul la cultura s-a modificat astfel: 
Se scoate din anex3 - nu se face nici o modificare de buget la Teatrul 

L.S.Bulandra - la pag.5 Teatrul L.S. Bulandra se scoate. Motivatia este 
urmatoarea : Teatrul L.S.Bulandra nu $-a f5cut planul de reparatii gi de 
investitii Si Oncearc5 prin aceast5 modificare de buget s3 ia banii de la 
,,reparatii gi investitiil' s8 Ti introducs i n  capitolul 30 pe proiecte ,,Cheltuieli din 
consum". Al doilea argument este cii analiza de la final a parametrilor de 
conducere trebuie luat i n  considerare $i faptul ca dl~mnealor nu $i-au f5cut 
investitiile pe anul acesta. 

De asemenea la Circ este o singur5 modificare la pagina 10, capitolul 20 
- 30, i n  loc de 4990 ram8n 2660. in loc de 49 mld.c8t a cerut Circul ramin 26 
mld. pe capitolul 30 pentru a realiza inc5 doua proiecte p8na la sf8rgitul 
anului. Noi am discutat gi partea de reparatii curente, dar in  conformitate cu 
politica generali ficutg de noi gi de domnul primar general, domnul primar 
general gi i n  concordant5 cu comisia am aprobat toti banii ceruti pe reparatii 
curente -tot ce este investitie, reparatie, Circul s5-gi poat5 face. S-au aprobat 
cei 10 mld. cerufi suplimentar ~i s5 dea Domnul s5-i consume bine gi cu efect. 

Vreau sS va spun c3 Circul, in conditiile supliment5rii de buget de ast3zi 
$3 ajunge la o suniZi total5 de 210 mld. din care subventia este de 193 mld. 

Bugetul total at municipiului Bucure~ti la capitolul ,,Cultur~", buget foarte 
generos de aproximativ 1050 mld. care presupune finantarea a 28 de institutii: 
Biblioteca - institutie far5 venituri proprii, Muzeul Literaturii - cu toate casele 
memoriale, Muzeul de istorie cu tot ce inseamn5 muzeele din Bucure~ti 
subordonate gi institutiile de spectacole, care inseamnii 60 mil.de Euro 
domnule primar general. Pentru acest lucru vreau sa v5 multumesc 
dumneavoastrti gi C.G.M.B. pentru ca institutiile de cultur6 au o finantare din 
care multe capitale ar elimina o parte. Din acest buget de 1050 mld. Circul 
beneficiazi de 210 mld. Deci o singuri institutie consume 210 rnld., iar la 
capitolul 30 ,,Proiecte culturale" Circul a ajuns la valoroasa sum3 de 98 rnld., 
deci in  proiecte culturale av3nd doar 3,4 spectacole anul acesta. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Sunt de acord cu ce a spus colegul nostru domnul AdPr $i cu ce a spus 

domnul consilier Pop. se pare cB pe lPng2 , ,~ i rcul~~ pe care il avem in  vista de 



zi cu zi mai avem nevoie gi de celilalt Circ. Constat c i  acest Circ are de 
pierdut 1 mil.USD i n  30 de zile gi nu gtiu cum va fi i n  stare sg cheltuiascs 
aceasta sum: exorbitanta daca nu a putut s3 o facs in  365 de zile pentru 
investilii gi mai are 60 mld. dupa ce a mai avut 60 nld.  la ultima rectificare - 
deci 120 mld. a avut pentru programe gi 60 mld. le darn acum pentru 
programe intr-o perioadi de 30 de zile. Daca cineva crede c i  acest Circ va 
putea s3 ,,circireasci" 2 mil. Euro i n  programe de 30 zile, probabil c i  cineva 
vrea s i  organizeze un fastuos revelion la Circ. S i  vedern cine va profita de 
aceasta reclami! $i i n c i  1 mil. Euro pentru ,,investi!iiV. 3 mil. in  30 zile, asta 
inseamni 300 mii.Euro saptiminal. Este inadmisibil. Noi ne vom opune 
acestui proiect de buget care este rnincinos. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Doresc s i  fac urmatorul amendament, pentru ca fac parte din Cornisia 

de cultur3. Pregedintele Comisiei de cultura, domnul Romeo Pop a ficut 
aceste modificiri i n  urma discujiilor pe care le-am purtat aseara pe parcursul 
acelor ore in  comisie, inclusiv cu managementul Circului gi cu directorii de 
culturi. 

Dna consilier Moise Alina 
Ag dori ca suma de la Guvern care se primegte pentru organizarea 

festivitiSilor cu ocazia aderarii s3 nu o cheltuim toata, pentru cii mi se pare 
aberant sa facem nigte festivitalj la o asemenea suma gi sii nu ne gindim cS 
am avea mult mai multe proiecte de realizat pentru cetateni. Ag vrea sS 
mergem pe o sum6 minim5 pentru ziua aderirii gi restul de bani sa-i cheltuini 
pentru cetsfeni. 

6% ~8 Dl.primar qeneral Adriean Videar~u 
Vreau s i  vS asigur pe fiecare dintre dvs. cii se vor cheltui atitia bani c i t  

sunt necesari Si nimic mai mult. Cert este c i ,  conform prevederilor legale, ce 
nu cheltuim T i  dam 'inapoi. Nu putem s i  cheltuim banii cu altii destinatie, 
hotiiriirea de Guvern este clara din acest punct de vedere, este numai pentru 
organizarea revelionului gi vom incerca s3-i cheltuim c3t mai eficient. Nu 
putern si- i  utilizim practic i n  alta parte, restul ii vorn restitui. 

Dl.consilier Ad i r  Victor 
Problema cred c i  se pune altfel: deci, p ing astizi, de pe 8.11. cred c3 a 

trimis hotarirea de guvern Consiliului, astiizi suntem i n  17.11, eu cred c5 era 
necesar Tn raportul de specialitate s i  nu fie doar 3 fraze Tn care sa se spun2 
am primit banii gi vom organiza ziua aderirii la Uniunea Europeans. Un gest 
foarte frumos, de dernnitate. insa ar fi fost necesar ca astazi s i  vedem un 
draft al acestui program pentru a vedea Si noi despre ce este vorba. 
Dumneavoastri ati spus foarte bine ,,nu se vor cheltui aiurea", d a d  am retinut, 



dar nu este academic spus, dar trebuia totu9i ca s2 aprobam nigte rectificari, 
chiar daca banii au ver~it aga, sa avem o motivare - da banii acegtia vor fi 
folositi pentru programele ARCUB-ului, etc. Tn sensul acesta cred ca s-a 
solicitat. Adica o expunere i n  mare despre ceea ce ei reprezint. Daca ne 
trezim ca vom da , cu tot respectul sunt 500 mii Euro, pe artificii atunci sincer .. 

Dl-primar qeneral Adriean Videanu 
Domnule consilier general, explicatiile acestea trebuie sa le dam celui 

care ne-a dat banii nu CGMB. CGMB nu face altceva dec2t ia act c2 Guvernul 
ne-a dat nigte bani, Pi  utilizam cu o anumit2 destinafie gi v2 asigur ca vom da 
explicatie Guverr~ului, Secretariatului General at Guvernului leu cu leu cheltuit. 
ARCUB-UI va face acest lucru. Tn urrna discutiilor Guvern - Primaria Capitalei 
- s-a hotarat ca prin institufia ARCUB care are o mare experienfa sS se 
organizeze ever~imentul. Acesta este motivul pentru care organizgm noi 
ever~imentul acesta. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Domnul Ad& a cerut o transparenta in  cheltuirea banilor publici, de care 

raspunde CGMB. Nu Primiria! CGMB. Noi acum suntem dati i n  judecati 
pentru banii pe care i-au cheltuit altii, pentru ca am aprobat Tn CGMB. Nu 
raspund cei care au cheltuit banii. Aceasta este solicitarea gi este corecta. Va 
rugam sa prezentafi planul sau modalitatea de cheltuirea a banilor, daca nu 
nu-i cheltuiti. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Va multumesc domnule consilier. 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Pop R. - 

@g& 35 voturi, Tmpotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 9 voturi (Botezatu Enescu P, 
Tudorache Dl Giugula M, Stan I, Surulescu A, Galetuge S, Robe P, Gheorghe 
V, Cruceanu E) 

Aceste modificari au fost aprobate. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu amendamentul 
aprobat ? - 30 voturi, Tmpotriv8 ? - 0 voturi, abtineri ? - 10 voturi (Ad& V, 
Moise A, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl Giugula M, Stan I, Surulescu A, 
Gsletuge S, Robe P, Gheorghe V) 

Acest proiect de hot5rGre a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotsrire privind repartizarea la bugetele 
sectoarelor a unor sume alocate municipiului Bucure~ti din Fondul de 
rezerva bugetara la dispozitia Guvernului, pentru asigurarea cheltuielilor 
de personal ale unitafilor de Pnvatiim5nt preuniversitar de stat 



Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarire ? - 44 voturi 
(unanimitate) 

Acest proiect de hot i r i re a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiiriit-e privind excluderea spatiilor 
comerciale din Complexul HALA MATACHE, situat Tn Str. Haralarnbie 
Botescu nr.lOA (fost rrr.l), sector I, din lista spafiilor comerciale gi de 
prestari de servicii care se vind Cn temeiul Legii nr.55012002 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirsre ? - 37 voturi, 
Tmpotrivi ? - 5 voturi (61~mba$ F, Bileanu D, Tudorache Dl loan A, Oprigan I), 
abtineri - 2 voturi (Adir V, Moise A) 

Acest proiect de hotarire a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind atribuirea denumirii de "Piata 
New Delhi" 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Cu privire la acest proiect de hotsrire a$ propune sa-l scoatem de pe 

ordinea de zi. Am discutat cu primarul sectorului 5 cu privire la aceasti piati, 
dsnsul a zis c i  are un proiect de dezvoltare a acestei zone cu ocazia 
manifestirilor zilei de aderare a Rominiei la Uniunea Europeana pe care 
urmeaza si-l prezinte CGMB Tntr-un context, cu denumire, cu o festivitate 
Tntreaga. Data dSm acum o denumire vom cere schimbarea denumirii peste 2 
saptamlni c ind primarul sectorul~~i 5, consiliul local al sectorului 5 vor veni cu 
un proiect pentru denumirea pietii care se aflg Tn fata Casei Republicii, inclusiv 
a acestei intersectii, cu denumiri 'in cinstea aderirii la Uniunea European5 

Dna presedinte Cosma Roxana ,. 
Inteleg ca era un proiect ce nu a fost fscut, este un proiect promovat de 

catre colegul nostru pe care TI rog s2 v in i  la microfon $i sa-l sustins. 

Dl-consilier Zlotea Marian 
Legea nu spune sii consultam primarul sectorului 5, proiectul are raport 

de specialitate, avern avizul corr~isiei de pa,trimoniu si de la comisia juridical 
comisia de atribuire gi denumiri a municipiului Bucure$ti, inclusiv Prefectura, a 
dat aviz de legalitate. Ca sa-i riispund domnului consilier Giugula, pentru ca 
dlnsul a fscut propunerea de validare a unui mandat de consilier general, $i 
pentru a nu TI foqa s i  fac5 propunerea de 
Verificare, din respect pentru domnul Mirigescu, pentru tot ce a facut in 
sportul romlnesc, propun domnului secretar general sa cears CNSAS-ului 
verificarea dlnsului odati  cu noi, pentru c i  este normal. Nu ag putea s5-i cer 
domnului consilier Giugula care a cerut validarea, s i  fac3 asta. 



Dl.consilier Ad&- Victor 
Distinsul meu coleg a spus cii exist; tot in  acest proiect de hotirire. Un 

singur lucru nu exists, expunerea de motive a consilierilor generali. Dac3 o 
aveti dumneavoastri spuneti-mi. 

DLsecretar general al municipiului Bucuresti, Dumitru Stinescu 
V i  informez c5 Tn dosarul proiectului de hot5rEire existi planul schit5, 

avizul secretarului general, expunere de motive semnat5 de consilierii 
generali, raportul de specialitate semnat de Cristina Setran. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Pentru c3 am drept la replica, vreau sa TI anunt pe colegul meu c3 am 

dat o hotarire de Consiliu prin care toti consilierii vor fi verificati la CNSAS, 
actuali Si viitori. Nu avem nevoie s% facem o polemizare proasta pe aceasta 
temi. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotiirire ? - 33 voturi, 

impotrivs ? - 1 vot (Stan I), ablineri ? - 10 voturi (Adir V, Forsscu V, lovici T, 
Moise A, Botezatu Enescu P, Tudorache D, Giugula M, Stan I, Surulescu A, 
Galetu9e S). 

Acest proiect de hotsrire a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarare privind actualizarea indicatorilor 
tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivu l de 
investitii "Parcaj subteran Gara de Nord" 

@ Dl.consilier Adir Victor 
Revin, nu m5 mai leg de expunerea de motive, am Tnteles argumentatia, 

dar vreau ca la art.1 ... ... La art.1 spune : se aprob5 indicatorii tehnico- 
economici prevazuti in  anexa care face parte integrants din prezenta hotirsre. 
Dvs. ce intelegeti prin indicatori tehnico-economici? Doar indicatorii 
constructivi, subteran I, subteran 2, subteran 3? Sau intelegefi qi valori care 
sunt in raportul de specialitate? Pirerea mea este c i  trebuie extra$ din 
raportul de specialitate ace9ti indicatori tehnico-economici $i prinSi in  anexg. 
Noi asta votim, nu votam subteran 1, subteran 2, subteran 3. Noi votam n i ~ t e  
bani acolo. VZi rog frumos. Deci, amendamentul meu ar fi ca la art.1, anexa s2 
fie completatB cu ceea ce este i n  raportul de specialitate, adici valorile care 
sunt pentru anul I, anul Ill constructii montaj, scrie acolo Si nu stau sa le citesc 
acum pentru c i  le cunoa9teSi mult mai bine. Acesta ar fi amendamentul: s8 se 
introduci i n  anexi. 



Dna.pre$edinte Cosma Roxana 
Arnendarnentul dvs. este pertinent dintr-un motiv foarte clar gi va gi 

explic, pentru c5 rn-am uitat gi eu peste docurnentele fotocopiate. Eu in 
general la $dint5 pastrez fotocopii egale cu cele pe care le prirniti si dvs. in  
sals gi nu proiecte in  original, tocrnai pentru a vorbi acela$ lirnbaj. Recunosc 
c5 gi rnie acurn mi s-au adus. Exists la proiectul i n  original 9i v% ar%t a treia 
pagin5 care nu a fost fotocopiats, cu exact datele care se afl5 la dispozitia 
dvs. in raportul de specialitate. 

Deci vorn vota arnendarnentul dvs., dar tin s% fac aceast5 rnic5 precizare 
c5 exist% i n  proiectul original. 

Dl.consilier Ad& Victor 
Aici este o chestiune de lege 9i de regularnent, f%ra sup5rare. Dvs. c ind 

ne inrninati noua aceste docurnente, noi luiirn de bune exact aceste 
documente. 

Dna.presedinte Cosma Roxana 
De aceea voi supune la vot amendamentul dvs, dar am tinut sG fac 

aceast% precizare. 
Supun la vot amendarnentul domnului consilier Ad%. Cine este pentru?- 

37 voturi, irnpotriva? - 0 voturi, abtineri ? - 7 voturi (Giugula M, Stan I, 
M%r%gescu N, Botezatu Enescu P, Surulescu A, Galetuge S, Tudorache D) 

Acest amendament a fost aprobat. 
Tin s5 va anunt c% acest proiect face parte din proiectele mari la nivel de 

Bucuregti. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarire cu arnendarnentul 

@ aprobat ? - 34 voturi, irnpotrivs ? - 4 voturi (Stan I, Giugula MI Miiragescu N, 
Botezatu Enescu P), abtineri ? - 4 voturi (Surulescu A, Galetuge S, Robe P, 
Gheorghe V). 

Acest proiect de hot5rSre a fost aprobat. 

Trecern la Proiect de hotarare privind modificarea ~i completarea 
Hotariirii C.G.M.B. nr.25012006 privind achizitionarea de imobile cu 
destinatie de locuinte de la persoane fizice sau juridice 

Dl.consilier Ad& Victor 
Studiind materialul am constatat cii pentru casele expropriate nu se 

pune problerna nu este un termen pentru aceste locuinte sociale. Adic% noi le 
dam ok., oamenii nu trebuie s3 stea in stradg, este corect, cinstit, le dam gi un 
ban pentru ceea ce este despggubit, dar acegti cet%teni c l t  trebuie s% stea in  
aceste locuinte? I an, 5 ani, 10 ani, 25 ani? Stiti c5 fiecare lege are 



reglementare - ca la legea nr.112, stai in casa aceea doar 3 ani. Existi nigte 
reglementiri ca gi la hot5rirea nr.1999 ca qi la ordonanta de urgenti care 
prevedea prelungire contractelor chiriagilor pSn5 la 5 ani. Nu am observat in  
proiectul de hot5rsre aceste precizari. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
M5 simt obligat s5 dau csteva explicatii. $titi c5 predilect cump5ram 

aceste case pentru cei care fac obiectul Centrului lstoric qi pentru exproprieri. 
Sunt persoane care doresc s3 fac3 schimb de locuint5 cu municipalitatea 3i 
vor sta toat5 viata acolo, sunt persoane care vor s5 stea temporar pSn5 
consolid3m aceste clidiri. Este foarte greu sZi poti s5 dai un termen. De 
aceea, am incercat s3 reglementgm o prevedere legali. Mie mi se pare un pic 
super fluii, dar este foarte bine c3 o facem. Atribuirea locuintelor se face 
numai prin primiriile 1 - 6 conform HotSrSrii nr.42 a C.G.M.B. gi a prevederilor 
legale. De aceea am tinut sa avem acest proiect de hotirsre. V5 multumesc. 

Dl.consilier Stan Ion 
Sunt de acord cu ce spuneti domnule primar general dar am o rugsrninte 

la dvs. : s-a facut un recenssmint CIA cei care stau in  zona Centrului Istoric? 
Ci t i  au acte legale, csfi stau abuziv? Aveti aceast3 evidenta? Eu nu sunt de 
acord sa cumparati din piata liberii locuinte pentru c i  avem foarte multe 
locuinte ... 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Proiectul a fost votat deja. 

Dl.consilier For5scu Vasile 
@ Propun ca la repartitia acestor locuinte sa se delege I sau 2 consilieri la 

primiriile de sectoare ca s5 verifice. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Am inteles c5 acest proiect de hot3rire privind modificare la o hotarsre 

este ficut special ca s2 se achizitioneze locuinte pentru persoane care 
locuiesc in  Centrul Istoric. Corect? Din c l te  qtiu Centrul lstoric apaqine 
sectorului 3. Este un proiect care este dat pentru finu'? Ca sa nu avem 
impresia c i  acest proiect este un proiect pentru finu', rog ca s8 se completeze 
acest proiect propun urmZitorul amendament: "Locuintele vor fi repartizate prin 
ordin de repartitie de &re primgriile sectoarelor 1-6. Titularii contractelor de 
tnchiriere nu au dreptul s3 Tnstriineze sau s8 subinchirieze imobilul care face 
obiectul prezentului contract. lmo bilele vor fi achizitionate in mod egal in  toate 
sectoarele". 



Dl.consilier Bsleanu Dorin 
i n  legi tur i  cu Centrul lstoric aveam astizi un proiect de hotarare dar I- 

am retras.-~olosesc acest prilej pentru a va supune atentiei problerna cu care 
se confrunti acesti locuitori (sunt peste 1000 de persoane). i n  Centrul lstoric 
Distrigaz a Tntrerupt furnizarea de gaz intruciit marea majoritate a firmelor, 
cafenele, circiumi, cooperative (care sunt vreo dougzeci si ceva de unitati) . 

chiriase la ~drninistrava Fondului lmobiliar nu si-au plgtit intretinerea in  
valoare de peste 1 mld. si jumgtate, iar cetGtenii sunt f a r  ci lduri.  
Rugamintea mea este: ori noi Consiliul garantim c i  se vor plati aceste datorii 
catre Distrigaz, ori dacg nu s i  se face o notificare cPtre AFI din dispozitia 
primar~rlui general i s i  fie somate aceste firme s i  elibereze spatiile 
respective daca nu i5i plitesc aceste datorii ci tre Distrigaz. Este o problemi 
extrem de urgenta. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Avem doua propuneri : prima a domrlului Foriscu care nu stiu dacP 

intrune$te i n  totalitate conditiile de legalitate atita timp c i t  este atributul 
exclusiv al sectoarelor de a face repartitia, dar o supun la vot. 

Cine este pentru amendamentul domnului Forascu ? - 13 voturi, 
impotrivi ? - 7 voturi, abtineri ? - 8 voturi 

Amendamentul nu a fost aprobat. 

Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Giugula ? - 
8 voturi, impotrivi ? - 25 voturi, abtineri ? - 1 1 voturi 

Amendamentul nu a fost aprobat. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotartire ? - 37 voturi, 
@y @& .&. abtineri? - 7 voturi (Botezatu Enescu P, Stan I, Surulescu A, G8letu~e S, 

Tudorache Dl Giugula M, Mi3risescu N), impotrivi ? - 0 voturi. 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind trecerea unui irnobil din 
dorneniul public al rnunicipiului Bucure~ti gi administrarea Consiliului 
local al sectorului 6 in domeniul public al statului pi adrninistrarea 
Ministerului Administratiei ~i lnternelor pentru infiintarea unei sectii de 
Polifie 

Dl.consilier Ad5r Victor 
A 

In 22.06.2006 i n  expunerea de motive si in  raportul de specialitate se 
spune astfel: s-a incheiat un protocol de predare-primire intre Administratia 
scolilor sector 6 gi Directia Generali a Politiei (ceva la genul acesta) pentru 
predarea acestui teren. Mai sus se spune : ,,Acest teren este i n  folosinta ~co l i i  
generale respective 5i i n  admirlistrarea Consiliului local al sectorului 6 si in  



proprietatea municipiului Bucuregti". Proprietarul - municipiul Bucuregti. Avea 
dreptul Administratia Scolilor sector 6 sii predea terenul al carui proprietar in 
domeniul public era municipiul Bucuregti far3 s3 ne intrebe? Aceasta este 
intrebarea mea. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Raspuns: nu avea dreptul. Conform legii r1r.213 proprietarul igi dii 

acordul pentru orice schimbare. Administratorul numai dacii are mandat. Este 
inadmisibil sa renuntam la cultura pentru politie. Este inadmisibil sZi desfiintiim 
o gcoala gi sa facem o secfie de polifie. Este inadmisibil s2 nu facem o 
gradinita in loc sii facem politie. Dacg ne apropriem de stat politienesc asta 
este. 

I Dna presedinte Cosma Roxana 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 28 voturi, 
Trnpotriva ? - 5 voturi (Giugula M, M8r69escu N, Surulescu A, Botezatu 
Enescu P, Gheorghe V), abtineri ? - 4 voturi (Adar V, Tudorache D, Galetuge 
S, Moise A). 

Acest proiect de hotiirare nu a fost aprobat. 

,. 
II rog pe domr~ul secretar general s3 facii prezent2. 

Dl.consilier Bumbas Florin 
Ag vrea s2 luati i n  considerare faptul c2 domnul care numar3 poate s5 

gregeasca. De ce nu luati in considerare acest lucrl~? 

Dna presedinte Cosma Roxana 
fa 
tbAc@ Vom vedea la momentul acesta dac8 s-au numilrat bine voturile. 

Dl.consi1ier Giuqula Mihai 
Acest proiect de hot i r i re trebuie aprobat cu 2/3 din num3rul consilierilor 

in  functie. 

Dl.secretar general al municipiului Bucuresti, Durnitru Stanescu 
Sunt prezenfi 41 de consilieri. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Prefectura, s-a numarat gre9it votul in sal3 de catre cei din Secretariat. 

Dl.consilier Oprisan Ion 
Avind i n  vedere c$i legea prevede sa fie consemnati consilierii generali 

care voteaz5 impotriv2 sau se abtin 9i asta doresc $i colegii nogtri, propun ca 
acest proiect s2 se voteze nominal. Va rog sii se consemneze. 



Dna presedinte Cosma Roxana 
Da, domnule consilier OpriSan se va consernna. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Domnule Oprigan legea se ci te~te integral, nu fragrnentar. Nu 

dezinformati oamenii. Se trece la cerere. Veti constata c3 la aceasta ~edint3 
am solicitat la fiecare proiect supus votului ca grupul de consilieri PSD si am 
auzit $i din partea domnului Ad& c5 a solicitat s i  se treac5 nominal, pozitia si 
modul 'in care au votat - la abtinere sau 'irnpotrivg. Deci, ceea ce spuneti dvs. 
s-a realizat. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la Proiect de hotariire privind concesionarea, f3ra licitafie 

public& a unui teren apaflinind domeniului privat al municipiului 
Bucure~ti, situat in Str. Vidin nr.52, sector 2, in suprafafa de 45 m.p., 
pentru extinderea unei clgdiri cu destinafia de locuinf5 

Dl.consilier Adir  Victor 
Propun urm5torul arnendament pentru punctele 9, 10, 11 gi 12, pentru a 

nu aparea nigte problerne ulterioare. A ap3rut o adres3 03.04.2006 (qtiu c i  
termenul definitiv pentru legea nr. 10 era 2003 pentru gi pentru legea nr. 18 era 
28.1 1.2005). Solicit sG se actualizeze aceste docurnente gi pentru acest lucru 
propun introducerea unui articol nou care s3 spun3 : La Tncheierea 
contractului de concesionare direclia abilitati din Primaria Capitalei va pune la 
dispozitie actualizat situatia juridic5 a terenului. Aceasta este si o protectie 
pentru votul pe care TI d3rn 'in Consiliu ~i pentru executivul respectiv, pentru c3 
dac5 acesta va fi notificat (aceasta este opinia rnea) insearnng c i  nu mai 

p?$ hi? poate fi Tncheiat contractul. Este un punct de vedere. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Adir  ? - 34 

voturi, 'irnpotriv5 ? - 0 voturi, abtineri ? - 7 voturi (Giugula M, M5r3$escu N, 
Surulescu A, Botezatu Enescu P, Gheorghe V, Tudorache Dl G3letuse S) 

Amendarnentul a fost aprobat. 
Acest arnendament va fi valabil la toate proiectele care se refera la 

concesiongri. 

Cine este pentru proiectul de hotgrire cu amendamentul aprobat ? - 33 
voturi, impotriv2 ? - 3 voturi (Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache D), 
abtineri ? - 5 voturi (Robe P, Gheorghe V, G5letu~e S, Surulescu A, 
M3r3sescu N) 

Acest proiect de hot3rZit-e nu a fost aprobat. 
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Trecem la Proiect de hotarire privind concesionarea, fa r i  licitafie 
publica, a unui teren apaeiniind domeniului privat al municipiului 
Bucuregti, situat i n  Intr. Gheorghe Simionescu nr.3, sector 1, In  suprafafa 
de 110 m.p., pentru realizarea extinderii unei cliidiri cu destina!ia de 
locuinfa 

Cine este pentru proiectul de hotarhre cu amendamentul aprobat ? - 33 
voturi, 'irnpotriva ? - 4 voturi (Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl 
Mgragescu N), abtineri ? - 4 voturi (Robe P, Gheorghe V, Galetu~e S, 
Surulescu A) 

Acest proiect de hotarare nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hot i r i re  privind concesionarea, fara licitafie 
publica, a unui teren apaGin5nd domeniului privat al rnunicipiului 
Bucuregti, situat adiacent imobilelor din Sos. Nicolae Titulescu nr.29- 
31lSZr. Dr. lacob Felix nr.48, sector I, in  suprafata de 55 mp., pentru 
realizarea unei cladiri cu destinafia de birouri 

Cine este pentru proiectul de hotsrire cu amendamentul aprobat ? - 33 
voturi, Tmpotriva ? - 3 voturi (Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache D), 
abtineri ? - 5 voturi (Robe P, Gheorghe V, Gsletuge S, Surulescu A, 
Maragescu N) 

Acest proiect de hotarare nu a fost aprobat. 
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%k Trecem la Proiect de hotarire privind concesionarea, prin licitafie 

publica, a unui teren aparfinsnd domeniului privat al municipiului 
Bucuregti, i n  suprafata de 243,60 m.p., situat i n  Str. Corcodugului nr.l4B, 
sector 6, pentru realizarea unei cladiri cu destinafia de locuint5 

Cine este pentru proiectul de hotariire cu amendamentul aprobat ? - 33 
voturi, impotriv5 ? - 4 voturi (Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl 
M5ra~escu N), abtineri ? - 4 voturi (Robe P, Gheorghe V, Galetuge S, 
Surulescu A) 

Acest proiect de hotgrire nu a fost aprobat. 

Acest proiect de hotsrire nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hot i r i re  privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal - Str. Sevastopol nr.30, sector 1 



Cine este pentru proiectul de hotirire? - 32 voturi, Tmpotrivi ? - 0 
voturi, abtineri ? - 9 voturi (Robe PI Gheorghe V, Giletuge S, Surulescu A, 
Miri9escu N, Giugula M, Botezatu Enescu PI Tudorache Dl Adir V) 

Acest proiect de hotirire a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal - Str. Henri Coand5 nr.36, sector 1 

Cine este pentru proiectul de hotarare? - 32 voturi, TmpotrivS ? - 0 
voturi, abtineri ? - 9 voturi (Robe P, Gheorghe V, Gsletuge S, Surulescu A, 
Miri9escu N, Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl Adir V) 

Acest proiect de hotirare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal - Sos. Nordului nr.102 - 104, sector 1 

Cine este pentru proiectul de hotarare? - 32 voturi, Tmpotrivs ? - 0 
voturi, abtineri ? - 9 voturi (Robe PI Gheorghe V, Giletu9e S, Surulescu A, 
MZiri9escu N, Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl Adir V) 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind aprobare PUZ-Calea Plevnei 
nr.114 - Str.Mircea Vulcanescu sector 1 

Q- 

t: . ,, $a Cine este pentru proiectul de hotgrsre? - 31 voturi, impotrivi ? - 0 
voturi, abtineri ? - 10 voturi (Robe P, Gheorghe V, G5letuge S, Surulescu A, 
Mira9escu N, Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache D, Adar V, Moise A) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotgriire privind aprobare PUZ-Str.Riizoare - 
BduLGeniului sector 6 

Cine este pentru proiectul de hotsrare? - 32 voturi, Tmpotriva ? - 0 
voturi, abtineri ? - 9 voturi (Robe PI Gheorghe V, Giletuge S, Surulescu A, 
Marigescu N, Giugula MI Botezatu Enescu P, Tudorache D, Adir  V) 

Acest proiect de hotir ire a fost aprobat. 



Trecern la proiect de hotariire privind trecerea terenului situat in  Str. 
Jules Michelet, sector 1, i n  suprafata de 201,5 m.p. din dorneniul public 
i n  domeniul privat al munic ip i~~lui  Bucuresti 

Dl. consilier Adar Victor 
Cu tot respectul eu cred c5 doarnna pregedinte are un alt proiect de 

hotarire dec3t am eu. Cum suna art.2 la dvs. doamna pregedint5? 

Dna presedinte Cosma Roxa na 
S-a gregit la momentul redact5rii art.1 gi in  loc de art.3 s-a treclrt art.2. 

Am inteles. S i  se modifice. 

<< Art.l- Se aproba trecerea terer~ului i n  suprafata de 201,5 m.p. situat Tn 
str.Jules Michelet, sector 1 din domeniul public In domeniul privat at 
municipiului Blrc~rregti. 

Art.2- Directiile de specialitate din cadrul Primariei Municipiului Bucuregti 
vor aduce la Sndeplinire prevederile prezentei hotiriri. >> 

Cine este pentru proiectul de hotiirSre? - 33 voturi, Tmpotriv3 ? - 0 
voturi, abtineri ? - 8 voturi (Robe P, Gheorghe V, Giletuge S, Surulescu A, 
Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl Adir  V) 

Acest proiect de hotir3re nu a fost aprobat. 
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qPr] Trecem la Proiect de hotarire privind transmiterea i n  adrninistrarea 
Serviciului Paza gi Deservire Generala a Obiectivelor de Protectie Civila a 
spafiului cu alta destinafie situat i n  Str. Dristor nr.97-I 19, sector 3 

Cine este pentru proiectul de hotarire? - 32 voturi, Pmpotriva ? - 0 
voturi, abtineri ? - 9 voturi (Robe P, Gheorghe V, Giletuge S, Surulescu A, 
Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache D, Ad& V, Miragescu N) 

Acest proiect de hotsrare nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hot i r i re  privind transmiterea unui teren i n  
suprafati de 759 m.p. din adrninistrarea Consiliului General al 
Mur~icipiului Bucuresti i n  administrarea Consiliului Local al sectorului 1, 
Tn vederea realizirii unui obiectiv sportiv (bazin de inot) 



Cine este pentru proiectul de hotiirare? - 33 voturi, impotrivii ? - 0 
voturi, abtineri ? - 8 voturi (Robe P, Gheorghe V, Gilletuge S, Surulescu A, 
Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl Milrilgescu N) 

Acest proiect de hotiirare nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirire privind transmiterea unui teren in 
suprafafii de 4867,5 m.p. din administrarea Consiliului General al 
Municipiului Bucuregti in  administrarea Consiliului Local al sectorului I, 
in vederea realiziirii unui obiectiv sportiv (bazin de hot) 

Cine este pentru proiectul de hotarare? - 33 voturi, Trnpotrivil ? - 0 
voturi, abfineri ? - 8 voturi (Robe P, Gheorghe V, Giletuge S, Surulescu A, 
Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl Milrigescu N) 

Acest proiect de hotiirare nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind concesionarea unui teren 
aparfindnd domeniului privat al rr~unicipiului Bucuresti situat adiacent 
imobilului din Splaiul Unirii nr.76, sector 4, de 378 m.p. pentru extindere 
clidire de birouri 

Dl.consilier Adar Victor 
Propun amanarea proiectului de hotiirare. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amanarea proiectului de hot2irare? - 33 voturi, 

impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 8 voturi (Robe P, Gheorghe V, G3letuge S, 
Surulescu A, Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache Dl Miiragescu N) 

Acest proiect de hotiirare a fost amanat. 

Trecem la Proiect de hotirdre privind aprobarea schimbului de 
proprietiiti Pntre terenul proprietatea domnu lui Popescu Sergiu Marcel gi 
un teren aparfinind municipiului Bucuregti 



Propun amgnarea proiectului de hotSr2re. 

Cine este pentru amsnarea proiectului de hotSrSre? - 33 voturi, 
TmpotrivS ? - 1 vot(AdZir V), abtineri ? - 8 voturi (Robe P, Gheorghe V, 
Galetu9e S, Sur~~lescu A, Giugula M, Botezatu Enescu P, Tudorache D, 
MSrS9escu N) 

Acest proiect de hotSrtire a fost amgnat. 

Declar 'inchise IucrSrile 9ediniei noastre de astszi. 
Sedinta s-a 'incheiat la orele 16,45. 

PRESEDINTE DE ~EDINTA, SECRETAR GENERAL 
AL MUNlClPlULUl BUCURES-TI 


